
Referat fra FAU-møte 

FAU-møte 09.01.2024 kl. 17:30-19.00  

Referent: Cecilie Marie Svendsen 

 

Tilstede: 

Ashton Ryan - Representant for 1. klasse 

Erik Kallekleiv - Representant for 2. klasse 

Heidi Kvande - Kasserer og representant for 3. klasse  

Cecilie Marie Svendsen – Referent og representant for 4.klasse  

Mari Molaug Eriksen – Representant for 6.klasse 

Frida Vigeland - Leder og representant for 7. klasse 

Forfall:  

Kim Ytterhalls – Representant SFO 

Hanne Bente Mittet - Nestleder og representant for 5. klasse  

 

Saksliste: 

Sak 1: Alternativ til 7.klasse for discoen 

Ønsker å ha noe for seg selv. Gjerne i retning disco.  

Kommer tilbake med mer informasjon, når konkrete ønsker fra 7.klasse kommer. 

 

Sak 2. Invitasjon/Dato for discokvelder 

Dato for discokveldene endres og er nå satt til tirsdag 13 og onsdag 14 februar.  

Minidiscoen fra 1-3 klasse blir den 13.2 fra klokken 17.00 -19.00.  

Disco for 4-6 klasse blir onsdag 14.2 fra klokken 18.00- 20.00.  

Som tidligere år er det enighet om at hver klasse har med 2 kaker og en kanne kaffe til 

dicokvelden, samt at 2 voksne pr klasse stiller og er med på å hjelpe.  

Følgende utvalg og prisliste ble satt:  

Brus 30 kr 

Saft 5 kr 



Kake 10 kr 

Chis 15 pr kopp  

Pølse 20 kr 

Kaffe gratis 

Invitasjon blir sendt ut 1 februar. 

 

Sak 3. Kontotilgang  

Det må gjøres på nytt, og sendes inn til Brønnøysundregisteret.  

Dette ble gjort i møte. 

 

Sak 4. IST  

Foresatte opplever problemer med å motta varsler i appen, selv om varsler er skrudd på i 

appen.  

Dette er uheldig, da dette kan føre til at viktig informasjon.  

Rektor kommer inn i møtet og informerer om at lærerne er blitt gjort oppmerksomme på at 

det ikke er gitt at alle får varsler når man deler informasjonen i IST. Arbeides videre med å 

finne en løsning på dette. 

 

Sak 5. Trafikkvakt ved joker-krysset om morgen. 

Rektor kommer inn i møte.  

Og informerer om at de skal være mer obs på situasjonen, og gå ned til krysset når de har 

anledning. 

Sier videre at ressursene ikke strekker til for at noen kan være der hver gang.  

Trafikksikkerheten er et tilbakevendende problem, FAU ser på muligheten for å sende et brev 

til fylkeskommunen.  

 

Sak 6. 17.mai komite  

Representant for 6.klasse jobber med saken, og vil bringe informasjon videre.  

 

Annet:  

Kom spørsmål om man burde starte møtene i FAU med å gå igjennom referatet fra sist møte. 


